
 

Служба у справах дітей завжди допоможе 

Фахівцями служби у справах дітей постійно проводиться інформаційно-

роз’яснювальна робота щодо популяризації різних форм сімейного виховання для дітей-сиріт 

та дітей, позбавлених батьківського піклування. Досвід у роботі показує, що не кожен, у кого 

з’являється бажання взяти дитину в свою сім’ю, переходить до реальних кроків. Тому що, 

зазвичай, мають багато побоювань та стереотипів, більшість з яких є міфами і невиправдані. 

Дуже популярними є побоювання, що це дуже складний та довгий процес; а також - діти 

можуть бути з поганою спадковістю.  Тому і доводиться спростовувати ці стереотипи. І в 

цьому фахівцям служби у справах дітей на допомогу приходять ті, хто успішно пройшов цей 

шлях та вже виховує дітей.  

Так, 14 липня, на прийом до начальника служби у справах дітей Подільської районної 

військової адміністрації Ірини Бочарової звернулись батьки-вихователі Резнічуків із 

Окнянської селищної ради, які вже мають великий досвід виховання дітей, з поточними 

питаннями та сім’я майбутніх кандидатів, які лише починають цей шлях. Окрім консультації 

фахівців служби у справах дітей ці сім’ї мали змогу поспілкуватись. Можна обережно 

зробити висновок, що найефективнішим засобом проведення інформаційно-рекламної 

компанії по залученню кандидатів є залучення вже функціонуючих сімей, які на власному 

прикладі доводять істину народної мудрості «Що посієш – те й пожнеш».  

Запрошуємо до служби у справах дітей Подільської районної військової адміністрації 

всіх, хто розглядає можливість взяти на виховання в свою сім’ю дитину, залишену без 

батьківського виховання. Звернувшись із своїми запитаннями, ви отримаєте чіткі відповіді, 

зекономите час і, можливо, зможете стати для когось люблячою сім’єю.  

 


